Ref no.

CH/N/23/09/065

8/9/2023



To: All Residents 致各住戶:

Temporary Closure of Badminton Court 1, Basketball Court and Volleyball Court at Club Bel-Air Bay Wing

一號羽毛球場、籃球場及排球場暫停使用

The state of the

AFFECTED AREA: Badminton Court 1, Basketball Court and Volleyball Court at Club Bel-Air Bay Wing

受影響範圍:灣畔會所一號羽毛球場、籃球場及排球場





DETAILS 詳情:

Please be informed that Badminton Court 1, Basketball Court and Volleyball Court at Club Bel-Air Bay Wing will be temporarily closed as per table above due to the urgent maintenance of the leakage floor after Black Rainstorm Warning. We apologize for any inconvenience caused.

茲通知各住戶,灣畔會所一號羽毛球場、籃球場及排球場因暴雨關係出現滲水而需進行緊急進修,需進行緊急維修並將於上述日期暫停開放。不便之處,敬請原諒。

張貼至 Post Until 另行通知 Further Notice This notice has been uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please contact Club Bel-Air at 2989 9000 (Bay Wing)/ 2989 6500 (Peak Wing).

此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com。如有查詢,歡迎致電 2989 9000 (灣畔會所) / 2989 6500 (朗峰會所)與貝沙灣會所聯絡。